

## Verslag Algemene ledenvergadering 13 juni 2017

### Bestuur:

- |                       |                      |
|-----------------------|----------------------|
| - Martin Lelie        | voorzitter           |
| - Monique Allefs      | secretaris           |
| - Maarten Van Goethem | penningmeester       |
| - Peggy Pauwels       | algemeen bestuurslid |

### 1. Opening

De voorzitter verwelkomt de aanwezigen. Hij deelt mee dat Maarten van Goethem eerder al heeft aangekondigd dat hij zich niet meer herkiesbaar stelt als penningmeester voor de komende periode van drie jaar. Hij bedankt Maarten voor zijn langdurige inzet (zes jaar), vooral ook voor zijn bijdrage als penningmeester aan het nieuwe clubgebouw in samenwerking met de Stichting Invictus.

### 2. Mededelingen

De secretaris deelt mee dat er van een aantal trainers, leden en/of ouders van jeugdleden afmeldingen zijn ontvangen.

### 3. Ingekomen stukken

De secretaris deelt mee dat er geen ingekomen stukken zijn.

### 4. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering 2016

De voorzitter deelt mee dat de notulen van vorig jaar abusievelijk niet zijn rond gestuurd of gepubliceerd op de website. De notulen kunnen daarom niet worden vastgesteld.

### 5. Vaststellen jaarverslagen bestuur en commissies

De voorzitter bedankt de betreffende aanwezigen voor het maken van de jaarverslagen. Deze jaarverslagen worden als bijlages aan dit verslag toegevoegd. Hieronder staat per verslag de aanvullingen en/of opmerkingen die zijn gemaakt.

#### *Jaarverslag bestuur*

Carlos Weemaes is bereid om de financiële administratie te doen voor de vereniging. Hij treedt niet toe tot het bestuur als penningmeester maar zal wel desgevraagd aanwezig zijn bij bestuursvergaderingen. Er kan contact met hem worden opgenomen via het gebruikelijke emailadres [penningmeester@rkhav.nl](mailto:penningmeester@rkhav.nl). Carlos verricht de werkzaamheden via zijn werkgever De Smet accountants en adviseurs. De voorzitter bedankt daarom Maarten van Goethem voor deze vorm van sponsering voor de vereniging. Er is dus nog een vacature voor penningmeester. Deze zal samen met de komende vacatures van kantine/bar coördinator (zie jaarverslag kantine/bar) en voorzitter (zie jaarverslag bestuur) op de website en via de nieuwsbrief nog worden kenbaar gemaakt. De voorzitter uit zijn zorgen over het geringe aantal actieve vrijwilligers. Hij zegt dat het bestuur niet steeds taken op kan blijven pakken die in feite geen bestuurstaken zijn. Dit probleem zal het bestuur nogmaals kenbaar maken op de website en via de nieuwsbrief. Positieve feedback en ideeën hierover van de leden zijn altijd welkom.

De voorzitter zegt dat het clubfeest ook dit jaar weer eind september (laatste weekend) georganiseerd zal worden. Peggy Pauwels zal de organisatie hiervan op zich nemen voor de barbecue.

De voorzitter geeft aan dat met het stoppen van het maken van een clubblad er nog naar een oplossing wordt gezocht voor het maken van reclame voor de sponsors. Dit zou kunnen in de vorm van het publiceren van de logo's van de sponsors in de nieuwsbrieven. Peggy Pauwels gaat een actueel bestand van de sponsors doorgeven aan Stefan de Block voor publicatie. De facturering naar de sponsors kan daarna ook gebeuren.

De voorzitter geeft aan dat het komend jaar zijn zesde en tevens laatste jaar is als bestuurslid van RKHAV. Per 1 mei 2018 zal hij zijn bestuurstaak neerleggen. De leden worden opgeroepen na te denken over het opnemen van een bestuurstaak.

#### *Jaarverslag Invictus.*

Invictus is een stichting die het sportcomplex beheert. Het bestuur van Invictus is voornemens om de vloer van het gehele gebouw te betegelen. Verder ligt er net als vorig jaar weer de vraag van Invictus wat te doen met de portocabin en de jurytoren? Vorig jaar is er gekozen voor opknappen van beide objecten. Dat is niet gebeurd. De vraag wordt weer in stemming gebracht. Aan de hand daarvan besluit het bestuur om de portocabin te verwijderen. Tom de Koster geeft aan dat Invictus de verkoop op zich zal nemen. Voor de tafels en stoelen die er nog in staan zal een alternatieve oplossing worden gezocht door de vereniging. Op advies van de Technische Commissie blijft de jurytoren behouden omdat die nog gebruikt gaat worden. Tom de Koster zegt dat hij contact op zal nemen met De Praktijkschool om te kijken of er mogelijkheden zijn dat zij de toren opknappen. Voor wat betreft het overdragen van de atletiekbaan zegt de voorzitter hierover dat de vereniging de baan dan zal huren van Invictus, Dit zal echter geen financiële consequenties hebben voor de vereniging. Op de vraag wat er gaat gebeuren met de atletiekhal zegt de voorzitter dat hij dit nog niet kan beantwoorden. De hal is nu eigendom van de gemeente Hulst. Mogelijk neemt Invictus de hal over. Het probleem daarbij is dat er asbestplaten op de hal liggen. Gerard Arens vraagt aan Tom de Koster en het bestuur om bij de vervanging of het opknappen van de atletiekbaan aandacht te schenken aan het eventueel verwijderen van de buitenste ring (beton) naast de baan (en daar gras te zaaien).

#### *Jaarverslag kantine/bar.*

De voorzitter zegt dat het bestuur het verzoek oppakt over de nieuwe aanvraag van een vergunning bij de gemeente Hulst voor de dames Bouwhuizen en Wijna (SVH-certificaat). Daarnaast geeft hij aan dat het bestuur aandacht zal vragen aan de gebruikers voor het schoon achterlaten van het clubgebouw (kantine). Hij bedankt Marjan voor haar inzet als kantinecoördinator. Zij heeft aangegeven dat ze in september gaat stoppen met deze vrijwilligerstaak. Zoals eerder aangegeven wordt komt deze taak dus vacant.

Wat betreft de schoonmaak van de kantine en de toiletten in de hal heeft Invictus aangegeven dat zij overwegen om hiervoor een aanbesteding (extern) te doen voor de schoonmaak van het gebouw.

#### *Jaarverslag technische commissie (TC).*

Gerard Arens meldt dat de vermindering van het aantal leden van de TC werkbaar is maar uitbreiding van de commissie is zeker welkom. De leden werken op een prettige manier met elkaar samen, De vacatures die zijn genoemd in het jaarverslag, zullen net als de andere vacatures worden vermeld in de nieuwsbrief en op de website

### *Jaarverslag trainers.*

Op de vraag van Sofia Kroonen of er nog iets leuk georganiseerd kan worden voor de groep (junioren) die zij traint als afsluiting van het seizoen antwoordde de voorzitter dat het bestuur daar zeker voor openstaat. Het initiatief ligt wel bij de trainers zelf. Ze kunnen zelf een voorstel doen aan het bestuur hierover. Hetzelfde geldt voor het eventueel organiseren van een uitje met alle trainers.

Daarnaast hebben meerdere trainers een vraag gesteld of er beleid is vastgesteld voor het bestellen van nieuw (wedstrijd)materiaal. Hierover is het bestuur van mening dat er eerst een inventarisatie moet worden gemaakt, (Wedstrijd)materiaal kan normaal gesproken door alle trainers worden gebruikt op trainingen als er zorgvuldig mee om wordt gegaan. Het moet dus voor alle trainers beschikbaar zijn. Afgesproken wordt dat Peggy Pauwels samen met Piet Lossie en Gerard Arens een lijst zullen opstellen van al het materiaal dat aanwezig is. Aan de hand van deze lijst zal worden gekeken of het bestellen van nieuw materiaal nodig is. Het onderwerp komt terug op de agenda in het nog te plannen overleg met de jeugdtrainers. Het bestuur zal hiervoor een voorstel doen om eind augustus samen te zitten.

De voorzitter zegt dat het bestuur dit jaar heeft geprobeerd om de groep recreanten op dinsdagavond uit te breiden met nieuwe leden. In aanloop naar de Marathon Zeeuws Vlaanderen konden deelnemers meetrainingen op de baan. Daarna konden ze tegen een speciaal tarief lid worden van onze vereniging. Het bestuur zal voor volgend jaar eerder kenbaar maken bij de deelnemers aan de marathon. Er wordt contact opgenomen met het bestuur van de marathon om dit ook kenbaar te maken op de website van de marathon.

De voorzitter deelt mee dat de leden van onze vereniging verzekerd zijn via de Atletiekunie. Trainers die geen lid zijn, zullen wel aangemeld moeten worden in Sportlink. De secretaris zoekt dit uit.

De voorzitter zegt dat de overige aandachtspunten die worden genoemd in het jaarverslag van de pupillentrainingen op de agenda worden gezet van het bovenstaande nog te plannen over met de trainers. In dit overleg zal ook zeker aandacht worden besteed aan het eventueel vergoeden van trainingen voor alle trainers. Het bestuur gaat eerst kijken wat de mogelijkheden zijn. Na een inventarisatie zal het bestuur een berekening van de kosten maken en hierover een standpunt innemen.

### **6. Vaststellen jaarverslag penningmeester.**

De penningmeester geeft over de jaarrekening aan dat de financiële balans nog gezond is ondanks dat de kosten hoger waren dan de opbrengsten. Door het gezamenlijk gebruik van de kantine per juni 2017 met de handbalvereniging (Novitas) vermindert de huurprijs met 230 euro per maand. De penningmeester vraagt wel expliciet aandacht voor de vermindering van inkomsten door het reeds eerder genoemde tekort aan vrijwilligers. Het behouden van sponsors (de contacten daarmee) en het zoeken naar nieuwe sponsors blijft hierdoor achterwege. Dit heeft natuurlijk gevolgen voor de financiële positie van de vereniging. De inkomsten van de grote clubactie waren ook minder dit jaar omdat er te weinig vrijwilligers waren om dit actief op te kunnen pakken.

De twee leden van de kascontrolecommissie, Wilco Franken en Michiel Lelie, hebben de boeken en bescheiden over 2016 gecontroleerd en akkoord bevonden. Zij stellen de leden voor om de penningmeester, Maarten van Goethem, decharge te verlenen. De leden gaan hiermee akkoord.

De contributies 2017-2018 worden conform het voorstel (indexering) vastgesteld:

- pupillen                    € 110
- junioren                    € 125
- senioren/masters        € 135
- recreanten                € 95

### **7. Invulling kascontrolecommissie/notulencommissie**

Wilco Franken en Michiel Lelie worden voor de tweede maal aangewezen voor het controleren van de kas. Daarnaast wordt afgesproken dat de secretaris het concept verslag van deze vergadering voor 1 juli a.s. naar Stefan de Block stuurt om na te lezen. Vervolgens zal het verslag worden ondertekend en beschikbaar worden gesteld.


### **8. Vrijwilligers – invullen diverse taken**

De voorzitter zegt dat er nog steeds een vacature is voor vrijwilligers coördinator. Het is de bedoeling dat deze coördinator een jaarlijkse planning maakt om vast te kunnen stellen of er per wedstrijd/evenement/activiteit voldoende vrijwilligers beschikbaar zijn. Omdat de vacature (nog) niet is ingevuld, is het voorlopig toch zeker wenselijk dat per wedstrijd/evenement/activiteit een coördinator deze rol op zich neemt die regelt voor welke taken naast de vaste vrijwilligers nog extra vrijwilligers nodig zijn. Dit zal via de nieuwsbrieven onder de aandacht van de leden worden gebracht. De vacature van vrijwilliger coördinator zal nogmaals gezamenlijk met de overige vacatures onder aandacht van de leden worden gebracht.

### **9. Rondvraag**

Tot slot dankt de voorzitter allen voor hun aanwezigheid.

De voorzitter,  
Martin Lelie



De secretaris,  
Monique Allefs

